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Merknader 

Til innkallinga: 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, påpekte at sak 65/18, som ble sendt ut kun 1 dag 
før møtet, ble sendt ut i seneste laget slik at forberedelsene ikke ble god nok i den saken. 

 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få legge fram til behandling et forslag til uttalelse med krav om 
lokal utlendingsforvaltning i Sunndal.  Uttalelsen var sendt ut til medlemmene på e-post på 
forhånd.  Uttalelsen ble foreslått behandlet etter at de ordinære sakene på sakslista var 
ferdigbehandlet.  Økonomi- og planutvalget ga sin tilslutning til dette. 

Ordføreren ba i tillegg om at det settes opp en ekstra orienteringssak om status for søksmål, 
ref. tidligere orienteringssak i utvalget.  Orienteringssaken ble foreslått tatt helt til slutt i møtet.  
Økonomi- og planutvalget ga sin tilslutning til dette. 

 

Habilitetsvurderinger: 

- Representanten Trygve Stavik, AP, ba om å få vurdert sin habilitet i sak 77/18 med 
bakgrunn i at hans far er styreleder i Leikvin bygdemuseum og hans bror er daglig 
leder.  Trygve Stavik ble erklært inhabil, jf. forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 

 

I. Orienteringssaker: 
- Status regnskap 2018: Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om status for regnskap 

for 2018.  
- Orientering om status søksmål mot Sunndal kommune: Økonomi- og planutvalget 

vedtok enstemmig å lukke møtet under orienteringen av hensynet til personvernet, jf. 
kommunelovens § 31 nr. 4 om lukking og offentlighetslovens § 13 om unntak fra 
innsynsretten for opplysninger underlagt taushetsplikt.  Rådmann Randi Dyrnes 
orienterte om status i saken.  

 

Tilleggssak: 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til uttalelse: 

«Uttalelse med krav om lokal utlendingsforvaltning i Sunndal   

Sunndal kommune har mottatt 105 underskrifter fra bosatte flyktninger i Sunndal til støtte for 
følgende opprop: 

«Som følge av omorganiseringen i politiet er det ikke lenger mulig å få utført oppgaver knyttet 
til utlendingssaker ved Sunndal lensmannskontor. Det er bosatt mange innvandrere i Sunndal. 
Å måtte reise til Kristiansund er både tidkrevende lenge kø og dyrt. Vi ønsker derfor å få 
tjenestene tilbake til Sunndal.» 

Viser også til uttalelse av 15.2.2017 fra Sunndal kommune om sentralisering av politiets 
utlendingsforvaltning i forbindelse med nærpolitireformen, hvor kommunestyret ba om 
følgende: 

«Den endelige organiseringen og lokaliseringen av Møre og Romsdal politidistrikts funksjonelle 
driftsenheter skal snart fastsettes. Sunndal kommune ber om at kommunene som er avhengige 
av en fungerende utlendingsforvaltning blir hørt, og at politidistriktets utlendingsforvaltning 



desentraliseres med flere oppmøtesteder, deriblant i Sunndal. Om vi ikke blir hørt på dette, ber 
vi i det minste om en ordning med ambulerende oppmøtepunkter og faste oppmøtedager i 
Sunndal.» 

I forkant av dette, møtte politimesteren ordførere fra Nordmøre i Kristiansund den 10.11.2016. 
Her ble det forespeilet en ordning med ambulerende møtepunkter, der utlendingsforvaltningen 
kan ha faste dager for oppmøte og saksbehandling ved ulike lensmannskontorer i 
politidistriktet. Sunndal var tydelige på at en ambulerende ordning ville ikke være fullgod for 
oss. Ambulerende oppmøtepunkter i politidistriktet med faste dager i Sunndal ville likevel være 
en minimumsordning som vil være til stor hjelp for utlendinger og flyktninger i kommunen, samt 
for kommunens Innvandrertjeneste. 

Sunndal er en kommune med et internasjonalt næringsliv, og har også bosatt mange 
flyktninger. Siden 2013 har 260 flyktninger bosatt seg i Sunndal, hvorav 52 familiegjenforente, 
og bare i 2018 bosetter vi 20 etter anmodning fra IMDI. Ved Sunndal lensmannskontor har vi 
tidligere hatt en effektiv og god utlendingsforvaltning som både næringsliv og kommune har 
vært fornøyd med. I etterkant av politireformen har imidlertid politiets utlendingsforvaltning 
blitt betydelig dårligere og praktisk vanskelig for innbyggerne i Sunndal. 

For flyktninger gir dette seg rent praktisk utslag i at kommunens Innvandrertjeneste må følge 
nyankomne flyktninger til politistasjonen i Kristiansund. Deretter må flyktningene selv ta seg til 
Kristiansund hver gang de må få utstedt eller fornyet tillatelser og dokumenter. Dette krever 
fysisk oppmøte, men mange har behov for veiledning fra utlendingsforvaltningen undervegs i 
prosessene. Dermed kan det ofte bli behov for flere turer. De fleste a disse personene kjører 
ikke bil og må ta seg fram med offentlig kommunikasjon. Da går hele dagen, noe som krever 
fritak fra skole både for voksne (voksenopplæring) og barna som må være med. Dette er også 
en gruppe med lav inntekt, slik at hyppige bussturer for hele familien gjør stort innhugg i 
familiebudsjettet. Ved deltakelse i Introduksjonsprogrammet mottar hver flyktning bare to 
ganger statens grunnbeløp i året (kr 193 666 i 2018) som skal dekke alle levekostnader. 

Hyppige reiser til Kristiansund politistasjon for flyktninger bosatt i Sunndal er spesielt 
problematisk i eksamensperiodene ved Sunndal Voksenopplæring. Her tar elevene viktige 
norskprøver, samfunnsfagprøver og norsk grunnskoleeksamen. Resultatene fra disse prøvene 
er knyttet opp til rettigheter i Norge, for eksempel permanent opphold. Det sier seg selv at lange 
avbrudd og distraksjoner i forberedelsene til disse prøvene ved at elevene må bruke dager på å 
reise til Kristiansund fort kan gå ut over eksamensresultatene. Dette er en alvorlig 
forskjellsbehandling av flyktninger bosatt nært eller langt kontorene til politiets 
utlendingsforvaltning. Med tanke på konsekvensene dette kan få for flyktningenes status i 
Norge, kan det rett og slett gå ut over flyktningenes rettssikkerhet. 

Sunndal kommune stiller seg derfor bak kravet fra flyktningene bosatt i Sunndal om igjen å 
kunne få utført oppgaver knyttet til utlendingssaker ved Sunndal lensmannskontor. Om vi ikke 
blir hørt på dette, ber vi i det minste om en ordning med ambulerende oppmøtepunkter og 
faste oppmøtedager i Sunndal, slik vi tidligere har blitt forespeilet av politimesteren i Møre og 
Romsdal politidistrikt. 

Oversendes Møre og Romsdal politidistrikt v/Politimesteren.» 

 

Vedtak: 

Uttalelsen ble enstemmig vedtatt og oversendes Møre og Romsdal politidistrikt 
v/Politimesteren. 

 

 



 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under orienteringssaken om 

status regnskap og under behandlingen av sak 65/18 – 
75/18 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssaken om 
status regnskap og under behandlingen av sak 65/18 – 
71/18 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssaken om status 
regnskap og under behandlingen av sak 65/18 – 73/18 
og sak 76/18 – 82/18. 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
orienteringssaken om status regnskap og under 
behandlingen av sak 65/18 og 70/18. 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under orienteringssaken om 
status regnskap og under behandlingen av sak 65/18 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under orienteringssaken om status 
regnskap og under behandlingen av sak 65/18 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under orienteringssaken om 
status regnskap og under behandlingen av sak 65/18 – 
71/18 

Karin B. Braset Økonomikonsulent – deltok under orienteringssaken 
om status regnskap og under behandlingen av sak 
65/18. 

Siv Grete Sponås Avdelingsleder idrett – deltok under orienteringssaken 
om status regnskap og under behandlingen av sak 
65/18. 

Anja Kvarsvik 
Aasbakk 

Plankonsulent – deltok under behandlingen av sak 
72/18. 

Berit Skjevling Kommunal planlegger – deltok under behandlingen av 
sak 73/18. 

Britt Iren 
Bæverfjord 

Helsesjef – deltok under behandlingen av sak 74/18. 

Leif Arne Mo Byggesaksrådgiver – deltok under behandlingen av sak 
80/18 og 81/18.  

 
  



 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
          Lusie Gjersvoll       Ståle Refstie   Erling Outzen 

            ordfører 

  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 65/18 Forslag til budsjettrammer og foreløpig budsjett 2019 
for Sunndal kommune 

 2018/1941 

PS 66/18 Foreløpig årsplan for rådmannen 2018  2018/1460 

PS 67/18 Foreløpig årsplan - Økonomiavdelingen  2018/1567 

PS 68/18 Foreløpig årsplan og budsjett 2019 for service- og 
informasjonsavdelingen 

 2018/1482 

PS 69/18 Foreløpig årsplan plan-, miljø- og næringstjenesten 
2019 

 2018/1487 

PS 70/18 Foreløpig årsplan 2019 Innvandrertjenesten  2008/1743 

PS 71/18 Årsmelding 2017 for Sunndal kommunes næringsfond  2014/701 

PS 72/18 Kommuneplan for Sunndal samfunnsdel, planprogram 
1. gangs behandling 

 2018/1469 

PS 73/18 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, planforslag til 
1. gangs behandling 

 2015/1705 

PS 74/18 Helse- og omsorgsplan 2020 - 2025  2018/1891 

PS 75/18 Sluttrapport for prosjekt nye sosiale boliger i sentrum  2018/1177 

PS 76/18 Søknad om utbedring av mobildekning i Øvre Sunndal  2018/1109 

PS 77/18 Skader på magasinet på Leikvin - søknad om tilskudd  2018/1268 

PS 78/18 Tilslutning til organisasjonen Industrikommunene  2018/1939 

PS 79/18 Fv. 62 Øksendalstunnelen - forslag om forbud mot 
gående og syklende - Uttale fra Sunndal kommune 

 2018/1476 

PS 80/18 Dispensasjon fra reguleringsplan - Gnr. 114, bnr. 1, 
Langvika 27 - bygging av veg 

 2018/1124 

PS 81/18 Søknad om dispensasjon fra arealformål i 
reguleringsplan - gnr. 50, bnr. 131 - tilbygg 
brannstasjon 

 2018/1461 

PS 82/18 Klage på vedtak - gnr. 48, bnr. 9, Sunndalsvegen 69  2015/287 

  

Referatsaker 

  

RS 20/18 Uttalelse til endring av § 6 i vedtektene for Sunndal 
kommunes næringsfond 

 2011/1629 

 
 



PS 65/18 Forslag til budsjettrammer og foreløpig budsjett 2019 for 
Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret slutter seg til rådmannens fordeling av rammer, foreløpig budsjett for 2019 og 
økonomiplan 2020-2022. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis i saken. 

 

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende alternative forslag fra AP og SV: 

«Kommunestyret tar rådmannens fordeling av rammer, foreløpig budsjett for 2019 og 
økonomiplan 2020-2022 til orientering, som utgangspunkt for rådmannens vidare arbeid.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag (innspill): 

«Budsjettinnspill til 2019 

Fra deltid mot heltid 
 

Innledning 

Er du en deltidsansatt som jevnlig i de 12 siste månedene har jobbet mer enn stillingen du er 
ansatt i og behovet for ekstraarbeidet fortsatt er til stede, har du krav på å bli ansatt i 
stillingsprosenten du faktisk har jobbet. 

 

Lovteksten i Arbeidsmiljøloven: 

§ 14-4 a: Rett til stilling for deltidsansatte tilsvarende faktisk arbeidstid 

(1) Deltidsansatte som de siste 12 måneder jevnlig har arbeidet utover avtalt arbeidstid, har 
rett til stilling tilsvarende faktisk arbeidstid i denne perioden, med mindre arbeidsgiver 
kan dokumentere at behovet for merarbeidet ikke lenger foreligger.  
Tolvmånedersperioden skal beregnes med utgangspunkt i det tidspunkt arbeidstaker 
fremmet sitt krav. 

 

Vi har et vedtak og mål på at vi ikke skal lyse ut stillinger mindre enn 50 %.  Sunndal kommune 
har hatt en bred og omfattende deltidskartlegging blant medarbeiderne innen helse- og omsorg.  
I kartleggingen ble medarbeidere som arbeider deltid invitert til å svare på spørsmål. 

Det var spørsmål om hvor stor stillingsprosent de har, hvorfor de har en stilling under 100 % og 
om de ønsket høyere stillingsprosent.  At noen må jobbe flere helger var også kommentert.  
Deltidskartleggingen har gitt Sunndal kommune verdifull informasjon om hvem som faktisk 
ønsker høyere stillingsprosent. 

 

Vi har slik, ved spørreundersøkelser blant ansatte og ledere, kartlagt hvor mange som ønsker å 
øke sin stillingsprosent og noen konsekvenser av arbeidstidsordningene vi har. 

 



I den videre prosessen i arbeidet med reduksjon av deltidsstillinger, er det en del konsekvenser 
av deltid som en bør ha med seg; 

- Små stillinger gjør at brukerne må forholde seg til unødig mange tjenesteytere.  Dette 
skaper ofte utrygghet, ubehag og forvirring.  Noen blir irritert av og stadig måtte legge 
frem sine behov på nytt. 

- En arbeidsplass med mange deltidsansatte i små stillinger vil ofte ha et dårligere 
læringsmiljø.  De mest kompetente arbeidstakerne bruker mye tid på å lære opp nye 
medarbeidere, og dette går på bekostning av kontakten med brukerne. 

- Arbeidsplasser som ikke tilbyr fullverdige ansettelsesforhold, kommer ofte til kort i 
konkurransen om de dyktigste medarbeiderne. 

 

Hvis alle i helse- og omsorgssektoren jobbet heltid, ville det gitt 64.000 flere årsverk, hvorav 
46.000 av disse er i kommunene. 

Ref. «Arbeidsforskningsinstituttet» 

 

Forslag: 

Vi starter et prosjekt som skal gå over 1 år og får tittel «Fra deltid mot heltid». 

Det lyses ut ekstern en «Heltidskoordinator» som skal gå dypt ned i de utfordringer som er 
knyttet til deltidsproblematikken i kommunen. 

Det skal også legges fram en rapport på alternative turnuser, hvor mange som vil få 100 % 
stillinger, kostnader etc. 

Jeg tror dette kan gi kompetanse, data og erfaringer og ikke minst at flere får heltidsstillinger og 
en lønn å leve av. 

Finansiering: 

Prosjektet finansieres av avsatte ikke brukte midler til «fengselsprosjekt» 2018. 

Prosjektstart, januar 2019.» 

 

Under debatten ble det enighet om at forslaget fra Stig Rune Andreassen følger saken videre som 
et innspill i saken. 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget fra AP og SV.  Det alternative forslaget 
ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret tar rådmannens fordeling av rammer, foreløpig budsjett for 2019 og 
økonomiplan 2020-2022 til orientering, som utgangspunkt for rådmannens vidare arbeid. 

---- 

 



Budsjettinnspill til 2019 

Fra deltid mot heltid 
 

Innledning 

Er du en deltidsansatt som jevnlig i de 12 siste månedene har jobbet mer enn stillingen du er 
ansatt i og behovet for ekstraarbeidet fortsatt er til stede, har du krav på å bli ansatt i 
stillingsprosenten du faktisk har jobbet. 

 

Lovteksten i Arbeidsmiljøloven: 

§ 14-4 a: Rett til stilling for deltidsansatte tilsvarende faktisk arbeidstid 

(2) Deltidsansatte som de siste 12 måneder jevnlig har arbeidet utover avtalt arbeidstid, har 
rett til stilling tilsvarende faktisk arbeidstid i denne perioden, med mindre arbeidsgiver 
kan dokumentere at behovet for merarbeidet ikke lenger foreligger.  
Tolvmånedersperioden skal beregnes med utgangspunkt i det tidspunkt arbeidstaker 
fremmet sitt krav. 

 

Vi har et vedtak og mål på at vi ikke skal lyse ut stillinger mindre enn 50 %.  Sunndal kommune 
har hatt en bred og omfattende deltidskartlegging blant medarbeiderne innen helse- og omsorg.  
I kartleggingen ble medarbeidere som arbeider deltid invitert til å svare på spørsmål. 

Det var spørsmål om hvor stor stillingsprosent de har, hvorfor de har en stilling under 100 % og 
om de ønsket høyere stillingsprosent.  At noen må jobbe flere helger var også kommentert.  
Deltidskartleggingen har gitt Sunndal kommune verdifull informasjon om hvem som faktisk 
ønsker høyere stillingsprosent. 

 

Vi har slik, ved spørreundersøkelser blant ansatte og ledere, kartlagt hvor mange som ønsker å 
øke sin stillingsprosent og noen konsekvenser av arbeidstidsordningene vi har. 

 

I den videre prosessen i arbeidet med reduksjon av deltidsstillinger, er det en del konsekvenser 
av deltid som en bør ha med seg; 

- Små stillinger gjør at brukerne må forholde seg til unødig mange tjenesteytere.  Dette 
skaper ofte utrygghet, ubehag og forvirring.  Noen blir irritert av og stadig måtte legge 
frem sine behov på nytt. 

- En arbeidsplass med mange deltidsansatte i små stillinger vil ofte ha et dårligere 
læringsmiljø.  De mest kompetente arbeidstakerne bruker mye tid på å lære opp nye 
medarbeidere, og dette går på bekostning av kontakten med brukerne. 

- Arbeidsplasser som ikke tilbyr fullverdige ansettelsesforhold, kommer ofte til kort i 
konkurransen om de dyktigste medarbeiderne. 

 

Hvis alle i helse- og omsorgssektoren jobbet heltid, ville det gitt 64.000 flere årsverk, hvorav 
46.000 av disse er i kommunene. 

Ref. «Arbeidsforskningsinstituttet» 

 

Forslag: 



Vi starter et prosjekt som skal gå over 1 år og får tittel «Fra deltid mot heltid». 

Det lyses ut ekstern en «Heltidskoordinator» som skal gå dypt ned i de utfordringer som er 
knyttet til deltidsproblematikken i kommunen. 

Det skal også legges fram en rapport på alternative turnuser, hvor mange som vil få 100 % 
stillinger, kostnader etc. 

Jeg tror dette kan gi kompetanse, data og erfaringer og ikke minst at flere får heltidsstillinger og 
en lønn å leve av. 

Finansiering: 

Prosjektet finansieres av avsatte ikke brukte midler til «fengselsprosjekt» 2018. 

Prosjektstart, januar 2019.» 
 

 

 

PS 66/18 Foreløpig årsplan for rådmannen 2018 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 

«Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for rådmannen 2019 til orientering.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for rådmannen 2019 til orientering. 
 

 

 

PS 67/18 Foreløpig årsplan - Økonomiavdelingen 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem for uttale. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Økonomisjefen Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 



«Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for økonomiavdelingen 2019 til orientering.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for økonomiavdelingen 2019 til orientering. 
 

 

 

PS 68/18 Foreløpig årsplan og budsjett 2019 for service- og 
informasjonsavdelingen 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 

«Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for service- og informasjonsavdelingen 2019 til 
orientering.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for service- og informasjonsavdelingen 2019 til 
orientering. 
 

 

 

PS 69/18 Foreløpig årsplan plan-, miljø- og næringstjenesten 2019 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem til uttale. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 



«Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for plan,- miljø- og næringstjenesten 2019 til 
orientering.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for plan,- miljø- og næringstjenesten 2019 til 
orientering. 
 

 

 

PS 70/18 Foreløpig årsplan 2019 Innvandrertjenesten 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Sjef for innvandrertjenesten Bente Mosbakk orienterte innledningsvis. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 

«Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for innvandrertjenesten 2019 til orientering.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tar foreløpig årsplan for innvandrertjenesten 2019 til orientering. 
 

 

 

PS 71/18 Årsmelding 2017 for Sunndal kommunes næringsfond 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner framlagt årsmelding for 2017 for Sunndal kommunes næringsfond. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner framlagt årsmelding for 2017 for Sunndal kommunes næringsfond. 
 



 

 

PS 72/18 Kommuneplan for Sunndal samfunnsdel, planprogram 1. 
gangs behandling 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar å starte revisjonen av kommuneplanens samfunnsdel for 
Sunndal kommune.  

Økonomi- og planutvalget legger forslag til planprogram for revisjonen av kommuneplanen ut til 
offentlig ettersyn.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar å starte revisjonen av kommuneplanens samfunnsdel for 
Sunndal kommune.  

Økonomi- og planutvalget legger forslag til planprogram for revisjonen av kommuneplanen ut til 
offentlig ettersyn. 
 

 

 

PS 73/18 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, planforslag til 1. 
gangs behandling 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til kommuneplan for Sunndal - arealdelen ut til høring 
og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Plansjef Anne Guri Aase og planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til kommuneplan for Sunndal - arealdelen ut til høring 
og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser. 
 

 



 

PS 74/18 Helse- og omsorgsplan 2020 - 2025 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner forslag til plan for utarbeidelse av en helse- og omsorgsplan 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner forslag til plan for utarbeidelse av en helse- og omsorgsplan. 
 

 

 

PS 75/18 Sluttrapport for prosjekt nye sosiale boliger i sentrum 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar sluttrapport datert 25.04.18 til etterretning og legger ned plan- og 
byggekomiteen for etablering av sosiale boliger i sentrum. Sunndal kommunestyre slutter seg til 
prinsippet om at sosiale boliger bør være i «vanlige» boligfelt. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Eiendomssjef Jan Erik Holthe orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar sluttrapport datert 25.04.18 til etterretning og legger ned plan- og 
byggekomiteen for etablering av sosiale boliger i sentrum. Sunndal kommunestyre slutter seg til 
prinsippet om at sosiale boliger bør være i «vanlige» boligfelt. 

 

 

 

PS 76/18 Søknad om utbedring av mobildekning i Øvre Sunndal 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr. 400.000 til utbygging av ny basestasjon for 
mobilkommunikasjon i og rundt Åmotan, Øvre Sunndal.  

Bevilgningen finansieres av næringsfondet. 



Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre anbudskonkurranse, og inngå avtale med utbygger. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr. 400.000 til utbygging av ny basestasjon for 
mobilkommunikasjon i og rundt Åmotan, Øvre Sunndal.  

Bevilgningen finansieres av næringsfondet. 

Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre anbudskonkurranse, og inngå avtale med utbygger. 
 

 

 

PS 77/18 Skader på magasinet på Leikvin - søknad om tilskudd 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 100.000 i tilskudd til Nordmøre museum avdeling Sunndal 
museum til utbedring av skader på magasin og arkiv på Leikvin. 

Tilskuddet dekkes av disposisjonsfondet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Representanten Trygve Stavik, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans far er 
styreleder og hans bror er daglig leder i Leikvin bygdemuseum.  Stavik fratrådte under 
behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Økonomi- og planutvalget erklærte Trygve Stavik inhabil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 

 

Ordfører Ståle Refstie fremmet følgende alternative forslag: 

«Sunndal kommunestyre bevilger kr 150.000 i tilskudd til Nordmøre museum avdeling Sunndal 
museum til utbedring av skader på magasin og arkiv på Leikvin. 

Tilskuddet dekkes av disposisjonsfondet.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot det alternative forslaget.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 150.000 i tilskudd til Nordmøre museum avdeling Sunndal 
museum til utbedring av skader på magasin og arkiv på Leikvin. 

Tilskuddet dekkes av disposisjonsfondet. 
 

 



 

PS 78/18 Tilslutning til organisasjonen Industrikommunene 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å melde seg inn i organisasjonen Industrikommunene i 2018. 

Medlemskontingenten belastes konto 11950 1100 1000 – kontingenter ordføreren. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å melde seg inn i organisasjonen Industrikommunene i 2018. 

Medlemskontingenten belastes konto 11950 1100 1000 – kontingenter ordføreren. 
 

 

 

PS 79/18 Fv. 62 Øksendalstunnelen - forslag om forbud mot gående 
og syklende - Uttale fra Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune støtter Statens vegvesens forslag om å innføre forbud for gående og syklende 
i Øksendalstunnelen.  

Gående og syklende må likevel sikres tilkomst til Sunndal og kommunen ber Statens vegvesen 
om å prioritere dette.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Representanten Einar Mo, SP, fremmet følgende oversendelsesforslag: 

«1. På grunn av alvorleg trafikkulykke i sommar var Øksendalstunnelen stengt i ca. 7 timar.  
Gamlevegen over Vettamyra kan ved enkle grep tilretteleggast for trafikk.  Sunndal kommune 
bør ta eit initiativ for at utrykningskjøretøy, lege og veterinær i akutte situasjonar kan nytte den 
avstengte gamlevegen ved framtidig liknande hendingar. 

2. Sunndal kommune vil be Statens Vegvesen om å legge forholda til rettes for at den avsperra 
gamlevegen over Vettamyra mot Øksendal kan nyttast av syklistar i sommarhalvåret.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslagets punkt 1 ble vedtatt med 7 mot 4 stemmer. 

Oversendelsesforslagets punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 



Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune støtter Statens vegvesens forslag om å innføre forbud for gående og syklende 
i Øksendalstunnelen.  

Gående og syklende må likevel sikres tilkomst til Sunndal og kommunen ber Statens vegvesen 
om å prioritere dette.  

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

1. På grunn av alvorleg trafikkulykke i sommar var Øksendalstunnelen stengt i ca. 7 timar.  
Gamlevegen over Vettamyra kan ved enkle grep tilretteleggast for trafikk.  Sunndal kommune 
bør ta eit initiativ for at utrykningskjøretøy, lege og veterinær i akutte situasjonar kan nytte den 
avstengte gamlevegen ved framtidig liknande hendingar. 

2. Sunndal kommune vil be Statens Vegvesen om å legge forholda til rettes for at den avsperra 
gamlevegen over Vettamyra mot Øksendal kan nyttast av syklistar i sommarhalvåret. 
 

 

 

PS 80/18 Dispensasjon fra reguleringsplan - Gnr. 114, bnr. 1, 
Langvika 27 - bygging av veg 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra 
reguleringsplan for Nesøya på eiendommen gnr 114, bnr. 1. Dispensasjonen gis for bygging av 
veg til gnr. 114, bnr. 23. 

Begrunnelse 

På grunn av presedens settes ikke formålet bak bestemmelsen til side i større grad enn det er 
fra før. Fordelene ved å gi dispensasjon er klart større enn ulempene. 

Vilkår 

Søker/tiltakshaver må kontakte Møre og Romsdal fylkeskommune og avtale arkeologisk 
registrering før tiltaket kan tillates. 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra 
reguleringsplan for Nesøya på eiendommen gnr 114, bnr. 1. Dispensasjonen gis for bygging av 
veg til gnr. 114, bnr. 23. 

Begrunnelse 

På grunn av presedens settes ikke formålet bak bestemmelsen til side i større grad enn det er 
fra før. Fordelene ved å gi dispensasjon er klart større enn ulempene. 

Vilkår 

Søker/tiltakshaver må kontakte Møre og Romsdal fylkeskommune og avtale arkeologisk 
registrering før tiltaket kan tillates. 
 



 

 

PS 81/18 Søknad om dispensasjon fra arealformål i reguleringsplan - 
gnr. 50, bnr. 131 - tilbygg brannstasjon 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra 
arealformål friområde i reguleringsplan for Ringvegen. Dispensasjonen gis for tilbygg Sunndal 
brannstasjon. 

Begrunnelse 
Tiltaket setter ikke hensynet bak arealformålet vesentlig til side. 

Fordelene ved å gi dispensasjon er klart større enn ulempene etter en samlet vurdering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra 
arealformål friområde i reguleringsplan for Ringvegen. Dispensasjonen gis for tilbygg Sunndal 
brannstasjon. 

Begrunnelse 
Tiltaket setter ikke hensynet bak arealformålet vesentlig til side. 

Fordelene ved å gi dispensasjon er klart større enn ulempene etter en samlet vurdering. 
 

 

 

PS 82/18 Klage på vedtak - gnr. 48, bnr. 9, Sunndalsvegen 69 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget finner ikke grunnlag for å ta klagen fra Torstein Ottem om gnr. 48, 
bnr. 9, Sunndalsvegen 69, til følge, og opprettholder vedtak PS 57/18.  

Saken oversendes Fylkesmannen i Møre og Romsdal for klagebehandling.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 21.08.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget finner ikke grunnlag for å ta klagen fra Torstein Ottem om gnr. 48, 
bnr. 9, Sunndalsvegen 69, til følge, og opprettholder vedtak PS 57/18.  

Saken oversendes Fylkesmannen i Møre og Romsdal for klagebehandling.  
 




